



## Kursus Intensif & Malam Semester 1, 2020

Kursus/Pensyarah	Tarikh / Masa	Yuran
<b>Kitab Wahyu (3 Jam Kredit)</b> Kursus ini mengkaji dan mentafsir kitab Wahyu. Para pelajar yang ingin mengikuti kursus ini sebaik-baiknya sudah mengambil kursus Orientasi Perjanjian Baru dan Eksegesis & Hermeneutik.  <b>Pensyarah: Ps Dave Hagelberg</b>	<b>13-22 Januari (Intensif)</b> <b>(Isnin – Sabtu. Sila rujuk kepada jadual waktu).</b>	<b>Kredit</b> RM360  <b>Audit</b> RM285
<b>Teologi Asia (3 Jam kredit)</b> Kursus ini memperkenalkan konsep-konsep teologi dan pengajaran ahli-ahli teologi Asia sesuai dengan konteks budaya Asia. Dengan itu, para penuntut akan belajar untuk menerapkan teologi (berteologi) sesuai dengan konteks Asia.  <b>Pensyarah: Dr Wilfred John Samuel</b>	<b>9-13 Mac (Intensif)</b> <b>(Isnin – Jumaat. Sila rujuk kepada jadual waktu).</b>	<b>Kredit</b> RM360  <b>Audit</b> RM285
<b>Ibadah dalam Konteks (3 Jam Kredit)</b> Kursus ini bertujuan untuk mengkaji ibadah Kristian dalam konteks budaya setempat. Rangka kerja ibadah dan pendekatan-pendekatan ibadah Kristian akan diperkenalkan kepada para penuntut supaya mereka belajar untuk merangka dan mengadakan ibadah yang kontekstual.  <b>Pensyarah: Dr Judy Berinai</b>	<b>14-24 April (Intensif)</b>  <b>(Isnin – Sabtu. Sila rujuk kepada jadual waktu)</b>	<b>Kredit</b> RM360  <b>Audit</b> RM285
<b>Surat-surat Paulus (3 Jam Kredit)</b> Kursus ini mengkaji pandangan dunia, konteks budaya, teologi dan pelayanan Rasul Paulus secara terperinci berdasarkan surat-surat yang telah ditulisnya. Penekanan khusus diberikan kepada surat Roma dan Galatia dari segi kepentingan teologi, dan surat Korintus dari segi kepentingan pengembalaan.  <b>Pensyarah: Ps Martinah Usor</b>	<b>Khamis</b> <b>7.00-9.45 Malam</b>  <b>Mula: 30 Januari</b>	<b>Kredit</b> RM360  <b>Audit</b> RM285
<b>Perjanjian Lama 1 (3 Jam Kredit)</b> Kursus ini mengkaji latar belakang sejarah, politik, sosial, budaya, agama dan arkeologi kitab Perjanjian Lama (30 jam) dan mempelajari secara menyeluruh isi, tema, fokus/penekanan dan teologi kitab-kitab Pentateukh (15 jam).  <b>Pensyarah: Ps Kusam Yontok</b>	<b>Rabu</b> <b>7.00-9.45 malam</b>  <b>Mula: 15 Januari</b>	<b>Kredit</b> RM360  <b>Audit</b> RM285



<p><b>Homiletik 3 (2 Jam Kredit)</b> Kursus ini akan membantu para penuntut menyediakan dan menyampaikan pelbagai jenis khutbah berdasarkan teks-teks Alkitab yang sesuai dengan musim atau tema gereja sesuai dengan konteks setempat. Tambahan para penuntut akan mempelajari disiplin dan kemahiran-kemahiran berkhutbah dan akan berlatih berkhutbah dalam kelas. Hanya penuntut yang sudah lulus dalam Homiletik 1 &amp; 2 dibenarkan mengikuti kursus ini. Markah lulus: 80%</p> <p><b>Pensyarah: Rev Ngui Au Sze</b></p>	<p><b>Rabu</b> <b>7.00-9.45 Malam</b></p> <p><b>Mula: 15 Januari</b></p>	<p><b>Kredit</b> RM240</p> <p><b>Audit</b> RM190</p>
<p><b>Pelayanan Dewasa</b> Kursus ini mengintegrasikan pemahaman alkitabiah dan teologi dalam pendidikan orang dewasa, dan teori-teori pembentukan rohani, dengan teori-teori perkembangan untuk pelayanan di kalangan orang dewasa (orang dewasa awal, pertengahan umur dan warga emas) sesuai dengan konteks sosial dan budaya masyarakat hari ini.</p> <p><b>Pensyarah: Dr Joy Saik Oy Mooi</b></p>	<p><b>Selasa</b> <b>7.00-9.45 Malam</b></p> <p><b>Mula: 4 Februari</b></p>	<p><b>Kredit:</b> RM240</p> <p><b>Audit:</b> RM190</p>

Sila lihat jadual di laman web: <http://www.stssabah.org/> untuk mengetahui kursus-kursus lain yang akan ditawarkan pada semester 1, 2020.

**Untuk maklumat lanjut, sila hubungi pada waktu pejabat:**

Cik Elisa Yap (Tel: 088-231 579, 217523, 217569 sambungan. 321) atau Emel : [elisayap@stssabah.org](mailto:elisayap@stssabah.org))

**Tarikh Tutup Pendaftaran Kursus: 7 Januari 2020** atau seminggu sebelum tarikh kelas bermula. Sila mendaftar awal supaya bahan-bahan kuliah sempat disediakan (Yuran akan dibayar semasa pendaftaran).

† Alumni STS yang mempunyai sijil CTS ke atas dan ingin melanjutkan pelajaran di STS boleh mendapat 50% diskaun sumbangan kuliah dengan syarat tiada penaja dari mana-mana pihak.